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1. Bakgrunn for møtet 

Hensikten med møtet er å opprette tidlig dialog om adkomst fra planområdet til fylkesveg, 

for avklaring av muligheter og forutsetninger for videre planarbeid.  

Det er utarbeidet ei enkel skisse som viser delt adkomst til planområdet , med adkomst fra 

Vestre Karmøyveg til byggeområdene sør for skissert gangforbindelse, og fra Vestre Veaveg 

til øvrige deler av planområdet. Hovedvegene i området har ulik holdningsklasse for 

avkjørsler og byggegrenser, og det er nylig utarbeidet mulighetsstudie for fv. 547 med 

forslag til sanering av en rekke avkjørsler langs Vestre Karmøyveg over Heia. 

Møtet er et ledd i avklaringen om hvorvidt prinsippene i skissen kan brukes som 

utgangspunkt for det videre planarbeidet, og for drøfting av hvilke forutsetninger som vil 

ligge til grunn for videre vurdering av vegløsninger til og fra området.  

Samferdselsavdelingen oppfordret i sin uttalelse til oppstart av planarbeidet til dialog om 

veg og adkomst. Møtet er en oppfølging av denne oppfordringen. Også utbygger ser verdien 

av å avklare disse spørsmålene med vegmyndighet underveis i planarbeidet.  

 

2. Diskusjon 

Utbyggers viktigste spørsmål i møtet: 

- Hvilken holdning har fylkeskommunen til den skisserte trafikkfordelingen? Kan det 

aksepteres økt trafikk ut på Austre Karmøyveg? Hvor stor trafikkmengde kan evt. tas ut 

den vegen?  

- Mulighetsstudien for fv. 547 er foreløpig og usikker med tanke på gjennomføring. Den 

inneholder forslag til tiltak, gjerne i flere alternativ, og det er ikke gjort nærmere 

vurderinger av tidsaspekt eller gjennomførbarhet. Tiltakene som foreslås omfatter 

sanering av alle avkjørslene langs den aktuelle strekningen og omlegging av trafikken til 

Vestre Veaveg. Samtidig forutsettes det relativt tunge tiltak i krysset Vestre Veaveg – 

Vestre Karmøyveg. Men studien har ikke gjennomgått vanlige demokratiske prosesser. Vi 



erfarer likevel at slike studier kan få stor betyning for tilbakemeldingene i  pågående 

planprosesser.  

o Hvordan vil fylkeskommunen forholde seg til tiltakene i mulighetsstudien ved 

vurdering av et kommende planforslag?  

- Mulighetsstudien og reguleringsplanen har ulike tidsaspekt. Men både reguleringsplanen 

og tiltakene i mulighetstudien operer med lange tidsperspektiv for gjennomføring. Er det 

mulig å komme fram til en trinnvis utviklingsplan som tar hensyn til at det er stor avtand 

mellom dagens situasjonen og «målet der framme»? Kan det for eksempel lages en plan 

som legger til rette for framtidig endring i henhold til signalene i mulighetsstudien, men 

med situasjonen i dag som utgangspunkt for konkrete tiltak i første fase av utbyggingen?  

o Kan det være aktuelt å gjøre noen grep i planen og med det legge til rette for at 

tiltakene i mulighetsstudien kan gjennomføres på sikt? Evt. hvilke grep? 

  

Fylkeskommunens foreløpige tilbakemelding:  

- Økt trafikk ut på Vestre Karmøyveg kan aksepteres, forutsatt at avkjøring etableres som 

vegkryss, opparbeides i henhold til vegnormalene og at plassering vurderes i forhold til 

kollektivholdeplasser, kryss på motsatt side, kryssing av veg m.m.   

- Forholdet mellom mulighetsstudien og det pågående planarbeidet er en kjent 

problemstilling. Vanskelig å gi konkrete svar på nåværende tidspunkt.  

- Det må utarbeides en trafikkanalyse som grunnlag for videre drøfting av vegløsning og 

trafikkfordeling. Den må beskrive trafikksituasjonen i området, hvilke konsekvenser 

planforslaget vil få for det offentlige veinettet og behov for tiltak.  

- Analysen må også omtale trafikksikkerhet, trafikkmengder til og fra området, skoleveg, 

gang- og sykkelveier, kollektivdekning og kryssing av fylkesvegene fra planområdet.  

- Analysen bør ligge til grunn før videre dialog vedrørende tilkomst og veganlegg.  

 

3. Oppsummering 

Det vil være aktuelt med flere møter i saken. I senere møter vil det være nyttig om også 

vegplanavdelingen hos fylket og saksbehandler fra kommunen deltar. Før nærmere dialog og 

drøfting av konkrete løsninger, må det utarbeides relevant trafikkanalyse for utbyggingen. 

o Utarbeide trafikkanalyse.  Ansvar: Forslagsstillere /konsulent 

o Undersøke og gi tilbakemelding om 
hensikt og bakgrunn for 
mulighetsstudien  

Ansvar: Rog.fk  

 

 


